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My, niiej podpisani mieszkaicy miejscowo6ci Dfut6w, na podstawie art. 2 ustary z
dnia 1 1 lipca 2014 r. o petycjach skladamy w interesie wlasnym skladamy petycjg w zakresie

zmiany projektu rozbudowy drogi wojew6dzkiej nr 485 wgzel Pabianice pofudnie na S8-

Belchat6w na odcinku wgzel Pabianice Poludnie na S8-Dlut6w poprzez:

l. Zrezygnowania z projektowanego pasa zieleni prz.v ulicy Pabianickiej w Dlutowie:

II. Zmiany szeroko6ci projektowanej dcie2ki rowerowej z dopuszczeniem ruchu pieszego

w obrgbie miejscowodci Dlut6w do minimalnej szerokoSci 2,5 meta, k6ra z uwagi na

specyfik? miejscowo6ci oraz istniej4ce i przyszle natg2enie ruchu jest w pelni uzasadniona;

IIII. Zmial:y projektu w zakresie dzialki nr 5412 pololonej w D]utowie przy uJicy

Pabianickiej 10, kt6rej to wlaScicielk4 jest . -- ,n w ten spos6b, 2e od przej5cia dla

pieszych przy skrzyzowaniu ulicy Pabianickiej z L4kow4 Scie2ka rowerowa z dopuszczeniem

ruchu pieszego bEdzie kontynuowana jedynie na drugiej stronie ulicy. Z kolei przy

nieruchomosci o nr 54/2 od projektowanego przejscia dla pieszych do ulicy I-4kowej bgdzie

kontynuowany jedynie chodnik. Jednocze6nie wnosimy o to, aby wjazd na parking przy ulicy

Pabianickiej (dzialka o nr 103/8) byl jedynie od strony dzialki o nr 103/9, a wyjazd z niego

bylby od ulicy tr,4kowej. Tym samym zachowane zostalyby normy bezpieczeristwa przy

uwzglgdnieniu, i2 w chwili obecnej ulica L4kowa w Dlutowie ma status jednokierunkowej

(wjazd od ulicy Krzy'rvej). w konsekwencji nie byloby koniecznosci wywlaszczania tak duzej

czgSci nieruchomoSci o nr 54l2 przy jednoczesnym zmniejszeniu jej wartoSci i funkcjonalnoSci

- projekt na zal4czonej uprzednio mapie z podpisem ,,,-.",-,ii" i zaznaczon4 na zielono

propozycjq zmian.
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UZASADNIENIE

I. Niniejsza petycja jest zasadna z twagi na interes spoleczny i indy.widualny

mieszkaric6w gminy Dlutriw. Obecny projekt rozbudowy drogi wojewridzkiej nr 485 na

odcinku wgzel Pabianice PId na S8-Dlut6w jest bowiem sprzeczny z zasadami wspr5lzycia

spolecznego oraz interesem mieszkaricriw gminy i miejscowoSci Dlutriw.

II. W przypadkach tak duzych inwestycji drogowych, kiedy to nalezy pogodzi6 interes

paistwowy i interes og6lu spoleczefistwa (kt6n' to finalnie nie ma s8cznoSci na co dziefi z

planowana inwestvcia) z interesem miejscowej spolecznoSci zazwyczaj dochodzi do szeregu

rozbieZno6ci. W naszym przypadku wynika to chociazby z faktu, i2 mieszkaricy Gminy

Dlut6w nie byli Swiadomi calej inwestycji i jej skali, aZ do przelomu lipca i sierpnia 2018 r.,

kiedy to doszlo do pomiar6w geodezyjnych. W dalszej kolejnoSci zostalo zorganizowane

spotkanie w dniu 28 sierpnia 2018 r. w Domu Kultury w Dlutowie. Nie zostaly nam jednak

przekazane stosowane informacje or.v nie uzyskaliSmy informacji jak mo2emy dalej dziala6,

aby zg)aszat, swoje ewentualne uwagi. Nie wiemy te2 jakie kroki sq dalej podejmowurc ptzez

jednostki zajmuj4ce sig planowan4 rozbudow4. Wczei{ nle nie uzrskaliSmv r6wnie2 2adnvch

informacii w tvm Drzedmiocie. nie bvliSmv nlczego Swiadomi. Nie wiedzie li5my o tvm. i2

takowa rozbudowa iest planowana. ieSli tak to kiedv i w iakiei formie mabyc zrealizowana. a

takze. 2e iest iu2 ustalonv wvkonawca. co wskazuie na finalne dzialania Inwestora.

ilI. Istotnejest tak2e, iL nie bylo prz eprowadzonych Zadnych konsultacji spolecznych,

ani innych form rozmriw z mieszkaricami, kt6re to odpowiadalyby takowym rygorom. Nie

moiemy zgodzi6 sig 1ak2e z twierdzeniem, iZ ww. spotkanie, kt6re odbylo sig w dniu 28 sierpnia

2018 r. mogloby byd traktowane jako forma konsultacji spolecznych, gdy2lie byliSmy o nim

stosownie poinformowani, i2 mialo ono taki charakter, a tak2e nie ma w jego nastQpstwie

odnotowanych stosownych uwag i zastrzeZef mieszkanc6w. Przypomnied taki,e naleiy, i
wczeSniej nie byli5my w 2aden sposrib poinformowani o planowanej inwestycji nio mogqc

tlm samym sig do niej odnieSd na wcze5niejszym etap ie, JednoczeSnie podkreSlenia

wymaga. 2e konsul tacie sooleczne musza sDelniai szereg wrymog6w orawnvch i pozaorawnvch

oraz skladaia sie z takich element6w iak:

. informowanie o zamierzenialplanach,

. prezentacja pogl4d6w na sposoby rozwi4zania problemu,

. wymiana opinii,

. znajdowanie rozwi4zah,

. informowanie o finalnej decyzji.
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